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Pan Гурьянов: 

,,Oni prostě dělají svou práci...“ 

 

 

/Poznámka: omlouvám se za nepřesný překlad, při mých chabých vzpomínkách na Ruský jazyk, jsem 

musel využít služeb překladače Googlu. Přes jeho ,,umělou inteligenci“ přináší jazykovou 

degradaci…ale neměl jsem jinou volbu. Originál textu je v druhé části dokumentu.  

Pokud by někdo uměl slušně/obstojně Rusky a chtěl v takových situacích pomoci, prosím, kontaktujte 

mne zdenekfritz@seznam.cz Děkuji. ZF/ 

 

  

Věřící (včetně čtenářů Poselství) toho už řekli dost o pandemii koronaviru. Jak víte, na každou 

významnou událost lze nahlížet z různých úhlů pohledu/zákon čísel/: 

Stufe des Geistigen; Stufe des Menschlichen oder Beweglichen; Stufe des dunklen 

Rozlišujeme 3 kroky: 

První úroveň - úroveň duchovního. 

Druhá úroveň - úroveň člověka (nebo hybnosti) 

Třetí úroveň - úroveň temna 

O tom, jak pandemie vypadá z pohledu světových událostí, machinací Temnoty a jejího vedení, bylo 

řečeno hodně. Chtěl bych přidat něco z lidského hlediska. Něco nepříjemného… 

Název „prostě dělají svou práci“ je převzat ze společnosti, z internetu. Celá fráze vypadá nějak takto 

„…už vás unavují tito lékaři, oni prostě dělají svou práci, nedělejte z nich hrdiny. “ 
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Ano, opravdu dělají svou práci. Ale proč miliony lidí nyní nepracují, jen sedí doma v izolaci? A zde 

vyjádřím nepříjemnou myšlenku - protože jejich práci ve skutečnosti ostatní lidé nepotřebují. No, ona 

totiž není moc důležitá… 

Politika, ekonomika, sociální struktura… Vrátím se k tomu, ale zatím o faktech - ve všech zemích a ve 

všech oblastech jsou takové činnosti, bez kterých se společnost nemůže obejít - taková je pravda a 

všechno ostatní je ideologie. 

Zejména ideologie „moderní společnosti“ tvrdí, že sobectví je dobré: směřujte k vašim touhám a 

„neviditelná ruka trhu“ vše nasměruje tak, aby z toho měli prospěch všichni.  

Ale tady ještě nepřišel skutečný strach - a co je vidět? Zatímco se na místě lékařské masky objevily 

karnevalové masky - nevrátily jim sebevědomí… 

Jen se podívejte na naše duše, pánové… 

 

 

Nemyslím si, že pokud člověk během pandemie pracuje 12 hodin v nemocnici, tak je automaticky 

duchovně vyšší než ti, co byli vládními úředníky ponecháni doma. Jsem přesvědčen, že většina z těch, 

bez kterých společnost může snadno být, si v poslední době ve svém vnitřním životě nepoložila 

otázku, jak moc jejich činnosti potřebuji ostatní. To je dost zřejmé každému, kdo se nestal kořistí 

moralistů na Zemi. V každém týmu se hodně lidí snaží uplatnit své aktivity, aby to pro ně bylo co 

nejpohodlnější. Přínos pro ostatní pro ně není důležitý. A jak si lidé obecně vybírají zaměstnání a 

povolání? Ano, aby bylo více pohodlí a příležitostí k vyzvedávání sebeúcty v různých formách. 

Samozřejmě můžete si vždy říci, že v mé práci je také nějaký přínos pro ostatní. Zeptali jste se ale 

ostatních, co by oni chtěli pro sebe? Kdybyste pak přemýšleli o jejich potřebách… opustili byste proto 

své vlastní touhy? Pokud tomu tak není, pak uvažování o výhodách a vlastní aktivita je analogií naděje 

v „neviditelné ruce trhu“ = jen sledujte a naplňujete své touhy …a vše bude přínosem… 

,,Většina mých přátel a dětí mých přátel má také diplomy“. To ale neznamená, že nyní pracují ve své 

specializaci - přesně naopak: vstoupili nějakou z univerzit a promovali pouze proto, že v té době bylo 
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bráno studium na univerzitě jako prestižní a někdo jim řekl, že je nemožné získat slušný život bez 

diplomu. Výsledkem nebyli žádní dobří zahrádkáři, pekaři, obchodníci se starožitnostmi, sochaři, 

spisovatelé. 

Možná je čas trochu přehodnotit náš postoj k diplomům? - to je klasika (Paulo Coelho: „Důležitost mít 

diplom“). A jaké specialisty si vyberou? V každé společnosti je „krize nadprodukce“ některých 

specializací - někde jsou to právníci nebo finančníci a někde programátoři. Navzdory pandemii se 

úřady mnoha zemí přesto budou stále ,,situaci vyhýbat“, budou i riskovat epidemiologickou situaci, 

ale přesto budou raději přivážet pracovní migranty. Tato situace hovoří samozřejmě o chamtivosti a 

neprokázané síle těch, kteří jsou u moci, ale jde jen o to? Miliony lidí se dnes nezabývají žádnou 

činností, ale existující společností to tolerují - a nemluvíme vůbec o žebrácích. Mnoho vlád se 

zavázalo, že budou i nadále pomáhat těmto lidem - přímé platby, daňové výhody nebo nějak jinak. A 

někteří z těchto lidí, kteří se považují za zvláště cenné, ty výhody otevřeně vyžadují. Říká se však: 

„Ten, kdo jí maso, by neměl řezníka soudit“. Člověk bude muset počítat s těmi, na jejichž „dobré vůli“ 

je závislý. Pokud se ukáže, že ostatní vás opravdu nepotřebují a politici jsou do vašich záležitostí 

zapojeni, je to příležitost k zamyšlení nad tím, jak jsme se v takové situaci ocitli a co může následovat. 

Světlo nezasahuje do činnosti „světa v zákulisí“, pouze dává lidem sílu. A také proto, že toto „zákulisí“ 

řeší ten skutečný problém, který spisovatel Yuval Noah Harari popsal jako nadbytek ,,zbytečných lidí“, 

které nyní stát, armáda a ekonomika už nepotřebují. ,,Zatím je zabavíme počítači a drogami, ale to 

není nejlepší řešení“, řekl. Opakuji - pandemie je jasně potvrzena… 

Většina z nich, pokud vůbec mají nějakou obavu, souvisí tato pouze s možností zachování jejich 

obvyklé „životní úrovně“. Závisí však tato „životní úroveň“ na Světle? Kromě toho vyřešení problému 

„zbytečných lidí“ má být docela dramatické: 

„Dobří lidé“, kteří opravdu neudělali nic dobrého (protože neusilující o to vnitřně) na Zemi zemřou a 

lidstvo bude šokováno otázkou - ,,Proč Bůh bere ze země jen dobré?" 

„Epidemie povolaných“ na Hoře začala docela banálními věcmi - zejména v uspořádání společného 

soužití. Mnoho vysokých dam a rytířů „pohrdalo špinavými pracemi“. V důsledku toho autor Poselství 

zoufal nad tím, že musí těmto lidem ponechat možnost dobrovolně dorůst do společné vibrace 

potřebné pro tisíciletí. Ponechat jim právo jednat svým vlastním způsobem, ale v souladu s tím se za 

to i odpovídat. 

Nemyslím si, že profesionální činnost člověka je měřítkem jeho vnitřního hodnoty. Možná ukazuje 

svou upřímnou lhostejnost k ostatním lidem v ostatních oblastech. Ale musíte rozlišovat, zda něco 

děláte, protože se vám to líbí a pak jen vysvětlíte, že to ,,děláte pro ostatní lidi“; nebo uděláte pro 

ostatní to, co vy osobně byste udělat nechtěl, ale uděláte to, protože je to nutné. V odborných 

činnostech je to jasně vidět. Moderní společnost není vůbec dokonale organizovaná a dokonce ani 

pro „člověka usilujícího o ideál“ to není snadné. Proto je tu dilema „dělat to, co je pro mne příjemné“ 

(nebo mi „blízké“) nebo to odmítnout ve prospěch druhých (od kterých za to nesklidíte vděčnost). 

Takové dilema vznikne nejednou... 

A to je užitečné cvičení. A nejen pro ekonomiku: 
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Jeden tibetský láma v předmluvě k dílu jiného lámy napsal toto: „Vždy jsem učil ostatní to, co jsem 

věděl a byl schopen dělat, ale nemyslel jsem na jejich potřeby. Můj přítel je v této záležitosti mým 

úplným opakem“. 

Od rusky mluvících čtenářů „Poselství“ jsem musel slyšet úvahy: …proč je v naší zemi méně prostor 

,,společného uctívání“, než v Africe?  

Čím se zabývají skupiny Následovníků? Překlady textů, jejich diskuse a distribuce. Oni dělají to, o co 

sami mají zájem, a upřímně řečeno …to nejjednodušší. Přece již existuje rozpracovaný systém (nikoli 

však jimi) tisku, dopravy, internetu… 

A co je nejdůležitější - naučit se německy je snazší, než najít společný jazyk s ostatními lidmi a ponořit 

se do jejich problémů, tužeb a nadějí. No, to jsou přece jen „noční můry Rusů“… 

 Ježíš kdysi označil dvě přikázání za nejdůležitější. Žel, často „miluj svého bližního“ začíná u sebe. A 

tak nabízejí své obvyklé pozemské činnosti Světlu jako nějaká ,,Ministerstva", úřady… 

V přednáškách Poselství samozřejmě najdeme nabídku „pro všechny příležitosti“. Ve vztahu k této 

úvaze, bych připomněl, že „nyní by člověk neměl od Boha očekávat víc, než to, co on může dát svému 

bližnímu“. 

S pozdravem GurSU 

 

Originální text: 

«Они просто делают свою работу…» 

Верующие (в том числе и читатели «Послания») довольно много сказали о пандемии 

коронавируса. Как известно, любое крупное Событие можно рассматривать с разных сторон: 

Stufe des Geistigen; Stufe des Menschlichen oder Beweglichen; Stufe des Dunklen 

("Мы отличаем 3 ступени: 

Первая ступень или ступень духовного. 

Вторая ступень или ступень человеческого (Подвижного). 

Третья ступень или ступень тьмы.") 

О том, как пандемия выглядит с точки зрения Мировых Событий и происков Тьмы и ее 

служителей, сказано не мало. Я бы хотел добавить кое-что с точки зрения человека. Кое что 

неприятное. Заголовок «они просто делают свою работу» взят из соц. Сети. Целиком фраза 

выглядит примерно так – «надоели вы уже с этими медиками, они просто делают свою работу, 

не делайте из них героев». 

Да, они действительно делают свою работу. Но почему миллионы людей сейчас свою работу не 

делают, а просто сидят дома на самоизоляции? А вот тут я и выскажу неприятную мысль – 

потому, что их работа другим людям по сути не нужна. Ну ладно, не сильно важна. 
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Политика, экономика, социальное устройство …. Я еще вернусь к этому, но пока о фактах – во 

всех странах и во всех сферах деятельности те, без которых общество не может обойтись, 

работают – такова правда, а все остальное идеология, господа. 

В частности, идеология «современного общества» утверждает, что Эгоизм – это хорошо: 

следуй своим желаниям, а «невидимая Рука Рынка» все направит так, что от этого будет польза 

всем. 

Но вот пришел даже не Страх, а просто испуг и что можно увидеть? Пока на место 

медицинских масок не вернулись карнавальные маски собственного самодовольства, давайте 

заглянем в наши души, господа. 

Я не думаю, что если человек во время пандемии работает по 12 часов в больнице, он 

автоматически в духовном плане выше того, кому государственные чиновники предписали 

находиться дома. Но в том, что большинство из тех, без которых общество легко может 

обойтись, в своей внутренней жизни последнее время не ставили вопрос о том, на сколько их 

деятельность нужна окружающим, я убежден. Это достаточно очевидно любому, кто не стал 

добычей земных моралистов. В любом коллективе очень многие люди стараются устроить 

свою деятельность так, что бы это было как можно комфортнее для них, а польза для 

окружающих не важна. А как люди выбирают место работы и профессию вообще? Да так же – 

чтобы было больше комфорта и возможностей для завышения самооценки в разных формах. 

Конечно, всегда можно сказать, что в моей деятельности есть польза и для других. Вот только 

спрашивали ли вы других, чего бы они хотели для себя, задумывались ли об их потребностях, 

отказывались ради этого от собственных желаний? Если этого не было, то рассуждения о 

пользе собственной деятельности есть аналог упования на «невидимую руку рынка» - следуй 

своим желаниям и будет всем польза.  

«Большинство моих знакомых и детей моих знакомых тоже имеют дипломы. Это не значит, что 

они теперь работают по специальности, — совсем наоборот: они поступили в один из 

университетов и окончили его лишь потому, что в то время учеба в университете считалась 

престижной и кто-то внушил им, будто прилично устроиться в жизни без диплома невозможно. 

В результате не стало хороших садовников, булочников, антикваров, скульпторов, писателей. 

Может, пришло время немного пересмотреть наше отношение к дипломам?» - это уже классика 

(Пауло Коэльо «Как важно иметь диплом»). 

А какие специальности все-таки выбирают? В любом обществе существует «кризис 

перепроизводства» тех или иных специальностей - где-то это юристы или финансисты, а где-то 

и программисты. Не смотря на пандемию власти многих стран все-таки будут 

«изворачиваться», рисковать эпидемиологической обстановкой, но завозить трудовых 

мигрантов. Ситуация эта, конечно, говорит о жадности и беспринципности власть имущих, но 

только ли они ее создали? Миллионы людей сегодня не заняты никакой деятельностью, но 

существующее общество без них обходится так или иначе – и речь совсем не о бродячих 

нищих. Многие правительства обязуются и дальше помогать этим людям – прямыми 

выплатами, налоговыми льготами или еще как-то. И некоторые из этих людей, причем 

считающие себя особо ценными, открыто этого требуют. Но есть поговорка – «тот, кто ест 

мясо, не должен осуждать мясника». Человеку придется считаться с теми, от «благоволения» 

которых он зависим. Если получается, что окружающие в тебе особо не нуждаются, а твоими 

делами занимаются политики, это повод подумать о том, как ты оказался в такой ситуации и 

что за этим может последовать. Свет не вмешается в действия «мировой закулисы» хотя бы 
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потому, что власть ей дают сами люди. А еще потому, что эта «закулиса» решает реальную 

проблему, которую писатель Юваль Ной Харари охарактеризовал как переизбыток «лишних 

людей», которые сейчас не нужны государству, армии и экономике. «Пока мы их развлекаем 

компьютерами и наркотиками, но это не лучший выход» - говорил он. Повторюсь – пандемия 

это наглядно подтвердила. 

Большинство по этому поводу если и переживают, то в связи с возможностью сохранения 

привычного «уровня жизни». А разве этот «уровень жизни» зависит от Света? К тому же со 

стороны Света решить проблему «лишних людей» предполагается достаточно кардинально: 

«хорошие люди», которые на самом деле ничего хорошего не делали, (потому что не 

стремились к этому внутренне) на Земле вымрут, и человечество потрясенно будет вопрошать – 

«Почему Бог берет с Земли только хороших?» «Эпидемия Призванных» на Горе начиналась с 

довольно банальных вещей – в частности при устройстве совместного проживания многие 

Высокие Дамы и Рыцари «побрезговали грязной работой». В результате Автор Послания 

совсем отчаялся в возможности дать окружающим добровольно врасти в совместное 

вибрирование, необходимое в Тысячелетнем Царстве, и предоставил право поступать по-

своему, но, соответственно, самим за это отвечать. Не думаю, что профессиональная 

деятельность человека является мерилом его внутренней ценности. Возможно, свое искреннее 

не безразличие к другим людям он проявляет в других сферах. Но надо различать – делаешь ли 

ты что то, потому что тебе это просто нравится, а потом объясняешь, что это для других людей; 

или делаешь для других то, что тебе лично может быть и не хотелось бы делать, но надо. В 

профессиональной деятельности это хорошо заметно. Современное общество устроено совсем 

не идеально, и даже «человеку, стремящемуся к идеалу» в нем не просто – поэтому дилемма 

«поступить так, как приятно себе(или «близким») или отказаться ради пользы других(которые 

тебе не обязательно будут благодарны)» возникнет не раз. 

А это полезное упражнение. И не только для экономики: Один тибетский лама в предисловии к 

работе другого ламы написал следующее – «я всегда учил других тому, что знал и умел сам, и 

не задумывался об их потребностях. Мой друг в этом вопросе полная моя противоположность». 

От русскоязычных читателей «Послания» мне приходилось слышать рассуждения – «почему в 

стране меньше мест совместного почитания, чем в Африке». А чем занимаются известные мне 

группы Последователей? Переводами текстов, их обсуждением и распространением. То есть 

они делают то, что им интересно и, честно говоря, проще – есть развитые(не ими) полиграфия, 

транспорт, интернет. 

А главное – выучить немецкий язык проще, чем найти общий язык с другими людьми и 

вникнуть в их проблемы, чаяния и надежды. Ну, это разумеется, только «у кошмарных 

русских» так Иисус когда-то назвал Две Заповеди наиглавнейшими. К сожалению часто 

«любить ближнего» начинают с себя. А потом свою привычную земную деятельность 

предлагают Свету в качестве «служения». 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

В Докладах Послания, разумеется, можно найти цитату «на все случаи жизни». Применительно 

к рассматриваемому вопросу я бы напомнил о том, что «ныне человеку не стоит ждать от Бога 

больше того, что он сам может дать ближнему». 

С уважением GurSU 


